

<b>Faculty</b>	<b>Matarya faculty of Engineering</b>	<b>هندسة المطرية</b>	<b>الكلية</b>
----------------	---------------------------------------	----------------------	---------------

<b>Academic Program</b>	<b>Energy Program Engineering</b>	<b>برنامج هندسة الطاقة</b>	<b>اسم البرنامج الأكاديمي</b>
-------------------------	-----------------------------------	----------------------------	-------------------------------

<b>Scope of the Program</b>	Graduating a mechanical power engineer specialized in studying energy supplies in a place as well as developing engineering energy systems in days of diminishing conventional fuels by replacing with new & renewable energy resources.	تخريج مهندس ميكانيكا قوى يختص بـ في المكان وتدبير الأنظمة الهندسية بديلة الطاقة التقليدية بالاحلال بالطاقات الجديدة والمتجددة.	<b>التعريف بالبرنامج</b>
<b>Acquired Skills</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Autocade drawing</li> <li>Mathematical analysis</li> <li>Maintenance and design of energy systems</li> <li>Replacing conventional energy systems with new &amp; renewable energy systems.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>ميكانيكى بالأوتوكاد</li> <li>التحليل الرياضى</li> <li>تصميم وصيانة</li> <li>إحلال نظم الطاقة التقليدية باستخدام نظم الطاقة الجديدة</li> </ul>	<b>أهم المهارات التي يكتسبها الطالب</b>
<b>Study Duration</b>	– academic years	. – سنوات دراسية أكاديمية	<b>مدة الدراسة</b>
<b>Admission Requirements</b>	Secondary schools graduates through the general coordination office in addition to transfer from other governmental engineering faculties. For students from abroad, equivalent secondary schools diploma or transfer from other equivalent engineering faculties.	خريج المدارس الثانوية من خلال مكتب التنسيق بالإضافة إلى قبول تحويلات من كليات حكومية مناظرة. الخارج فيشترط ثانوية عامة معادلة أو تحويل من كلية هندسة معادلة.	<b>شروط القبول</b>
<b>Tuition Fees</b>	£ per academic year + £ registration fees paid once	جنية استرليني للسنة الدراسية+ رسوم التسجيل جنية استرليني	<b>المصروفات الدراسية</b>
<b>Graduation Requirements</b>	Completion of credit hours courses with minimum accumulated GPA of .	ساعة دراسية	<b>متطلبات الحصول على الدرجة</b>
<b>Program Rewards</b>	Low number of students in study classes (~ ), More meeting hours with professors - exemption from study fees for distinguished students. Practical training for modern engineering software in energy profession. Graduate can join job as an <u>energy engineer</u> or as a <u>mechanical power engineer</u> .	( ) - ساعات مكتبية أكثر مع الأساتذة والمرشدين الأكاديميين- الإعفاء من الرسوم الدراسية لنسبة من الطلبة - التدريب العملى للطالب على أحدث برامج الكمبيوتر المختصة بالمهنة- يمكن للخريج العمل بصفته <u>متخصص في مجال الطاقة أو في مجال هندسة القوى الميكانيكية.</u>	<b>مميزات البرنامج</b>
<b>How to admit?</b>	<b>Egyptian Students:</b> University Coordination Office.	للمصريين: إلى مكتب التنسيق . للمحولين من الكليات الأخرى يتم التقدم من	<b>كيفية التقدم</b>

	<p>Transfer from other faculties, directly through the Student Administration Office of the University.  <a href="http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_/wafdeen_.jsp">http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_/wafdeen_.jsp</a>  <b>Non-Egyptians Students:</b>  Register on the Ministry of Higher Education website, then submit the needed documents directly to the University International Office. Helwan University, Aien Helwan, B.O.Box</p>	<p>التحويل المركزي بالجامعة مع استيفاء الحد الأدنى للقبول.  <a href="http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_/wafdeen_.jsp">http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_/wafdeen_.jsp</a>  للوافدين: يسجل الطالب بياناته إلكترونياً على موقع الوزارة ، ثم يتقدم بأوراقه مباشرة لمكتب الوافدين بالجامعة - عين حلوا - .</p>	
<p><b>How to Contact us?</b></p>	<p>International Students Office  Ain Helwan, Helwan University Headquarter, th floor  E-mail:hisb@hq.helwan.edu.eg  <a href="http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/">http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/</a>  Tel: (+ ) -  Ext. /  Mob. (+ ) /  Fax: (+ )</p>	<p>ب الوافدين - الحرم الجامعي بعين حلوان -  -  Email:hisb@hq.helwan.edu.eg  <a href="http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/">http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/</a>  (+ ) - :  / :  (+ ) / :  (+ ) :</p>	<p><b>لمزيد من المعلومات</b></p>

:

X

khairy megalla  
coordinator

. . . خيري فخرى مجلع

Khairy Fakhry Megallaa

kmegallaa@yahoo.com

Date : / /

Should be emailed to :

[mayada\\_belal@hq.helwan.edu.eg](mailto:mayada_belal@hq.helwan.edu.eg)